
Haabneeme Kooli hoolekogu koosolek, 20. veebruar 2025 

Koosolek algas kell 17.00. 

Osalesid Ly Sari (6. klassid), Helina Poolma (8. klassid), Margit Tamberg (5. klassid), Katrin 
Markii (vallavalitsus), Karena Leiger (Flegado Õenduskeskus), Kai Soonberg (3. klassid), Elle-
Riin Ulfsak (õpetajad), Juta Rahkema-Praks (7. klassid), Riin Peeters (HEV-õppijad), Vivika 
Kupper (koolijuht), Lilian Jõesaar (III kooliastme õppejuht), Tiina Pukk (I-II kooliastme õppejuht), 
Jaan Vainult (2. klassid), Kristi Palksaar (1. klassid), Gerli Paat-Ahi (väikeklassid), Jaanus Praks 
(9. klassid) 

Koosolekut juhatas: Jaan Vainult 

Protokollija: Juta Rahkema-Praks 

Päevakord: 

1. Ülevaade koolitervishoiu teenustest Haabneeme Koolis 

2. Jooksev ülevaade Haabneeme Kooli tegevustest, personaliteemad 

3. Ülevaade juurdeehituse protsessist 

4. 2025. aasta eelarve tutvustus 

5. Jooksvad küsimused 
 
1. Esimese teema juures tutvustas tervishoiuteenuse osutaja esindaja oma tegevust. Näiteks on 
kooliõe teenuse osutamine seotud ruumiga – tegevusluba antakse ruumile. Kui kooliõe kabinetti 
muuta, tuleb saada uus tegevusluba. Kooliõe põhiülesanne on immuniseerimine, vajadusel ta ka 
näiteks plaasterdab ja annab hügieenitarbeid, aga tuleb teada, et kooliõde ei ravi ehk tal ei ole 
lapsele anda nt kroonilise haiguse ravimeid (need tuleb lapsele kaasa panna). Lapsevanematele 
paluti tungivalt panna südamele, et a) lapsevanemad jälgiksid, et laps sööb kindlasti hommikust 
(kooliõe juurde satub ikka mõni laps, kellel on tühja kõhu tõttu halb hakanud), b) lapsevanemad 
annaksid kindlasti tagasisidet, kas protseduuri, näiteks vaktsineerimist tohib teha – kirjutada 
lihtsalt “jah” või “ei”; c) et kärgpered lahendaksid kõik teemad kodus ära ja jõuaksid ühele 
vastusele; praegu on olukordi, kus ema lubab, isa ei luba, ja kõige selle keskel kannatab laps; d) 
kooliõe tungival palvel jäetaks haige laps koju.  

Siinjuures tekkis arutelu, et paljud lapsed eelistavad pigem tulla haigena kooli kui teha hiljem töö 
järele.  

Lisaks on hea teada, et HPV vaktsiini saajate ringi laiendati – nüüd võivad seda saada poisid ja 
tüdrukud kuni 18. eluaastani. 

Arutati teemal, kelle poole pöörduda lapse tervised küsimustes eestkostel oleva lapse puhul. 

Kooliõe teenust tasustatakse laste arvu järgi, kooliõde osaleb terviseõpetuse tundides ning vaatab 
üle ka menüü. Samuti abistab ta vajadusel täiskasvanud koolitöötajaid, kuigi põhimõtteliselt on 
tegemist õpilaste terviseteenusega. 



Samuti esitati palve kooliõe kabineti kohta: jälgida, et temperatuur ei ületaks 23 kraadi ja et päike 
ei paistaks sisse. 

2. Jooksvas ülevaatus andis koolijuht teada tulevastest tegevustest ja tähtaegadest. Samuti arutati 
toimunud arenguvestlusepäeva, mis üldjoontes sujus kenasti ja positiivses meeleolus. 
Aineõpetajad on hakanud õpilasi rohkem enda jutule kutsuma. Tõenäoliselt jätkame 
arenguvestlustega samal viisil. 

Veidi muret teeb see, et lapsevanemad ei vasta eriti tihti küsitlustele. Idee oleks panna küsitluste 
toimumisajad kalendrisse, et need oleksid Stuudiumi sisenemisel alati näha.  

PISA-testi valimis on seekord 52 õpilast 8.-9. klassidest. 

7.-9. klassidele pakutakse karjäärinõustamist. 

Arengukava on kinnitamisel. Seda muudeti kompaktsemaks. 

Räägiti personaliteemadel, üks inglise keele õpetaja läks lapsepuhkusele ning sügiseks otsitakse 
uut inglise keele õpetaja ja kolme klassiõpetajat. Vaja on ka abiõpetajat, sest esimesi klasse on 
kolm. 

Saime programmi Erasmus+. Sügisel saab 48 õpilast 6.-8. klassist, keda saadab 6 õpetajat, minna 
õpirändele. Samuti on eraldi võimalus ka 10 õpetajale. Õpilased osaleksid koolitundides ja 
õpetajad saaksid minna töövarjudeks. 

Õpirändele eelistatakse minna klassikaupa, eelduseks ka vähemalt hea käitumishinne (ja ka 
valmisolek ise vahetusõpilast majutada), aga vajadusel kombineeritakse rühm erinevatest 
klassidest. Praeguseks sihtkohaks on plaanitud Sitsiilia.  

3. Juurdeehituse seis. Juurdeehitus juba käib ja kuna ehitus läheb plaanitust sügavamale, tuleb 
hakata paigaldama tugiposte. Ehitis peab valmima 30. novembriks, sest toetusmeetmel on tähtaeg. 

4. Eelarve. Muud investeeringud on praegu peatatud, kuni ehituskulud saavad selgemaks. Sisustus 
lükkub tõenäoliselt järgmise aasta eelarvesse. Seni saab kasutada spordiosa ja ehk ka väikeklasse.  

5. Jooksvad küsimused. Võib-olla tulevad 29. juuni kuni 6. juuli kooli ööbima laulu- ja 
tantsupeolised. 

Arutati päevaplaani muutmist – 9.00 kooli ja 60-minutilised tunnid. 

Kvalifikatsiooniga õpetajatel tõsteti palka 2,4%. 

Alates jaanuarist oleme liikuma kutsuv kool ja spordiga seoses tekkis küsimus, kas oktoobris 
valmivasse jalgpallihalli proovitakse ka tunniaegu saada. Küsitakse liikumisõpetajate arvamust. 

Uueks koosolekuajaks lepiti kokku kolmapäev, 21. mai kell 17.00 

Koosoleku lõpp 18.30 

 

Hoolekogu esimees       Protokollija 

Jaan Vainult        Juta Rahkema-Praks 


